
Zápis ze 2. schůze Rady ÚFE v r. 2009

Datum: 24. 4. 2009

Přítomní členové rady: Doc. Ing. Jiří Homola, CSc., DSc., Prof. Ing. Jiří Čtyroký, DrSc., RNDr. 

Vladimír Kuzmiak, CSc., RNDr. Jan Lorinčík, CSc., Doc. RNDr. Vladimír Baumruk, DrSc., Prof. Ing. 

Pavel Fiala, CSc.

Nepřítomni: Prof. Ing. Petr Moos, CSc.

Agenda: 

1. Schválení zápisu z jednání per rollam

2. Informace o výkonnosti a perspektivách ústavu

3. Projednání návrhů projektů do GAČR

Výsledky jednání:

1. Rada schválila zápisy z korespondenčních jednání

 A. Dne 18.12. 2008 Rada ÚFE schválila per rollam

 i. Návrh vedení na pojištění ústavu proti škodě způsobené členy orgánů ústavu.

 ii. Návrh vedení na čerpání mzdových prostředků pro rok 2009.

 B. Ke dni 13.3. 2009 Rada ÚFE projednala a přijala zprávu auditora o hospodaření ÚFE bez 

připomínek.

 C. Ke dni 13.3. 2009 Rada ÚFE projednala a schválila návrh rozpočtu na rok 2009.

 D. Ke dni 13.3. 2009 Rada ÚFE projednala navržené změny vnitřního předpisu pro 

hospodaření se Sociálním fondem a doporučila přijmout variantu B. Dále navrhla upravit 

název přílohy 2 tak, aby zněl "Zásady pro poskytnutí příspěvků na penzijní připojištění nebo 

soukromé životní pojištění", (tj. stejně jako u varianty A). 

 E. Ke dni 13.3. 2009 Rada ÚFE projednala navržený rozpočet Sociálního fondu pro rok 2009 a 

doporučila přijmout mírně schodkovou variantu.

 F. Ke dni 24.3. Rada ÚFE schválila nominaci Prof. Otto S. Wolfbeise na udělení medaile 

F. Křižíka.



2. Informace o výkonnosti a perspektivách ústavu 

Rada se zabývala  údaji o výkonnosti ústavu a diskutovala možnosti zlepšení pozice ústavu do 

budoucnosti. Rovněž se seznámila s informacemi o věkové struktuře pracovníků vědeckých 

oddělení ústavu.  Rada konstatovala, že nevhodná věková struktura pracovníků vědeckých 

oddělení představuje závažný problém,  který je nutné koncepčně řešit. Rada se rozhodla 

vypracovat základní teze řešení a časový harmonogram pro jeho implementaci.

3. Rada projednala projekty navrhované do GAČR

 Rada považuje za nutné, aby u projektů, kterých se aktivně účastní pracovníci, kteří v roce 2009 

dosáhnou věku 65 či více let,  byly v grantové žádosti  požadovány mzdy pro tyto pracovníky 

ve výši poměrné části jejich mzdy odpovídající alespoň ½  jejich kapacity na řešení grantového 

projektu a doporučeje řediteli, aby k tomu navrhovatele projektů vyzval.

 Rada projednala návrh projektu Ing. Pospíšilové. Rada neshledává standardním, aby pracovníci 

s nadpolovičním úvazkem v ústavu podávali a vedli granty na dalším pracovišti. Rada 

doporučuje uvážit změnu, alespoň pokud jde o navrhující pracoviště a doporučuje vedení ústavu 

zabývat se otázkou případného intelektuálního vlastnictví.

 Rada doporučila, aby P. Tobiška požadoval ve svém grantovém návrhu podstatnou část své 

mzdy.

 K ostatním projednaným projektům nemá Rada žádné připomínky.

V Praze dne 24.4.2009 zapsal Pavel Honzátko (tajemník Rady)

____________________________

    Doc. Ing. Jiří Homola, CSc., DSc.

 předseda Rady ÚFE


